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Onderwerp Slimme Binnenstad

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Ja, raadsvoorstel Stimme Binnenstad

Beleidsterrein Economie

Portefeuitlehouder Lok

Schriftelijke vraag

Wij hebben het raadsvoorstel en de bijlagen inzake "Slimme Binnenstad" ontvangen en bestudeerd.

Voor de fractie van de VLP heeft dit geleid tot het stellen van onderstaande vragen ten behoeve van

de commissie behandeling.

De fractie van de VLP wil gaarne antwoord op onderstaande vragen;

1. ln het raadvoorstel is een bijdrage van € 125.Q00 opgenomen van het collectief. ls dit afgestemd

en akkoord bevonden met het binnenstadsfonds en ondernemers?

2. Daarnaast worden vanuit Vastgoed en ondernemers bijdragen verwacht van respectievelijk

€ 57.000 en € 78.000. Liggen hier afspraken of contracten aan ten grondslag? Gaarne een

toelichting hierop.

3. We hebben kennis genomen van de begrotingswijziging. lets zegt ons dat er iets niet klopt of niet

volledig is. Gaarne een reactie hierop.

4. Wat is de reden dat er na drie jaar pas een evaluatie plaatsvindt? Kan tussentijdse bijsturing

gedurende het project ook nog plaatsvinden?

5. ln de begroting kunnen we onder "Bijzondere bijdrage ondernemers" lezen dat met het beoogd

aantal deelnemers een bijdrage aan het parkeertegoed van de bezoeker aan Roosendaal kan

oplopen tot enkele tonnen euro's per jaar. Wat is het beoogd aantal deelnemers dat hieraan mee

gaat doen?

6. Met het Living lab Roosendaaltest de gemeente samen met partners slimme innovaties in de

praktijk. Aan welke slimme innovaties moeten we dan denken?

Namens de fractie van de VLP,

John Hertogh en Wilbert Brouwers
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4.

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1en2 Met de vertegenwoordigers van het Ondernemerscollectief Roosendaal en de Vereniging

van Vastgoedeigenaren is in het Binnenstadsbestuur afgesproken dat de in de begroting

aangegeven vaste bedragen aan eenieders organisatie werden gevraagd. Collectief

Roosendaal heeft inmiddels aangegeven akkoord te zijn.

De eerdere verschrijving is inmiddels op uw aanwijzing hersteld door het wijzigen van de

voorgestelde begroti ngswijziging.

Na circa 2,5 jaar vindt de formele evaluatie plaats. ln de tussentijd zal de Raad van

Commissarissen (waarin alle partijen zitting hebben) strak de vinger aan de pols houden

en bijsturen indien de situatie dat vraagt.

Binnen enkele maanden zullen tenminste 50 ondernemers deel moeten nemen. Alle

partijen streven naar een zo groot mogelijk deelname, het gaat immers om een binding

van klanten aan de binnenstad. Hoe meer ondernemers mee doen hoe groter het succes

van de loyalty wordt.

Voorbeelden van wat in het Living Lab Roosendaal (LLR ) op dit moment wordt beproefd

zijn sensoren in prullenbakken die melden als ze vol zitten, verlichting die anders gaat

branden als er bijvoorbeeld iemand heel hard gilt (er moet dan ook een melding naar de

handhavers gaan), sensoren in bloembakken die aangeven dat er water gegeven moet

worden. De volgende ronde zou kunnen gaan over, sensoren in ondergrondse containers

die melden als te bijna vol zijn, sensoren om de doorstroom van de riolering in beeld te

brengen en op die manier potentiele verstopping eerder te signaleren of meten

luchtkwaliteit.

6.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

r en wethouders van Roosendaal,

Voor

Binnenstad
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